
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDE PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2024.gada 30.maijā          Nr.6 

Sēde sasaukta: 30.05.2024 

Sēdi atklāj: 30.05.2024. plkst.09:02:35 

Sēdi slēdz: 30.05.2024. plkst.12:03:45 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis  Grosbergs, Hardijs 

VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Piedalās: Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Egils Kurpnieks, 

Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas 

un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja, Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes 

nekustamā īpašuma speciāliste, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste, Irēna Suipe, Būvvaldes 

vadītāja vietniece, Lāsma Ozola, Vides un klimata neitralitātes nodaļas bezatkritumu kopienas 

vadītāja, Anita Vaska, Teritorijas plānotāja, Zane Neimane, Kultūras pārvaldes vadītāja, Inga 

Antāne, biedrības “Live Latvija” pārstāve, Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Inta 

Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja, Līga Bukovska, pašvaldības 

izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece, Valdis Tirzmalis, Juridiskās 

pārvaldes vadītāja vietnieks, Agnese Citoviča, Juridiskās pārvaldes juriste, Mārīte Bērziņa, juridiskās 

pārvaldes juriste, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, Elīna Stapulone, domes deputāte, Laimis 

Šāvējs, domes deputāts, Sigeta Briede, SIA “Felicha” pārstāve, Vineta Ledauniece, IU “Konkurents” 

pārstāve, Aivars Lapšāns 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  SIA "Felisha" iesnieguma izskatīšana par SDK 11.04.2024. pieņemtā lēmuma "Par labā 

pagrieziena aizlieguma atcelšanu Rīgas ielā krustojumā ar Gaujas ielu, Cēsīs" otro punktu, 

ar kuru nolemts uzstādīt Piebalgas ielas krustojumā ar Vaļņu ielu rīkojuma zīmi 

Nr.402"Braukt pa labi", atcelšanu. 
 2.  Par grozījumiem lokālplānojuma izstrādes darba uzdevumā jaunveidojamo ielu sarkano 

līniju noteikšanai Drabešu pagasta Ieriķu ciemā 
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 3.  Par Cēsu novada domes noteikumu “Par kārtību, kādā tiek veikta rakšanas darbu atļauju 

izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošo ceļu un ielu zemes 

nodalījuma joslā” apstiprināšanu  
 4.  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi 

degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas komisijas 

izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu 

 5.  Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

 6.  Par pašvaldības apbūves tiesībām uz zemes gabala daļu nekustamajā īpašumā Lapsu ielā 

19, Cēsis,  Cēsu novads 

 7.  Ruckas muižas kompleksa 2023.gada atskaite 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  SIA "Felisha" iesnieguma izskatīšana par SDK 11.04.2024. pieņemtā lēmuma "Par 

labā pagrieziena aizlieguma atcelšanu Rīgas ielā krustojumā ar Gaujas ielu, Cēsīs" 

otro punktu, ar kuru nolemts uzstādīt Piebalgas ielas krustojumā ar Vaļņu ielu 

rīkojuma zīmi Nr.402"Braukt pa labi", atcelšanu. 

2  Par grozījumiem lokālplānojuma izstrādes darba uzdevumā jaunveidojamo ielu 

sarkano līniju noteikšanai Drabešu pagasta Ieriķu ciemā 

3  Par Cēsu novada domes noteikumu “Par kārtību, kādā tiek veikta rakšanas darbu 

atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošo ceļu un 

ielu zemes nodalījuma joslā” apstiprināšanu  

4  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi 

degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas 

komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu 

5  Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

6  Par pašvaldības apbūves tiesībām uz zemes gabala daļu nekustamajā īpašumā 

Lapsu ielā 19, Cēsis,  Cēsu novads 

7  Ruckas muižas kompleksa 2023.gada atskaite 
 

1. 
SIA "Felisha" iesnieguma izskatīšana par  

SDK 11.04.2024. pieņemtā lēmuma "Par labā pagrieziena aizlieguma atcelšanu  

Rīgas ielā krustojumā ar Gaujas ielu, Cēsīs" otro punktu, ar kuru nolemts uzstādīt Piebalgas 

ielas krustojumā ar Vaļņu ielu rīkojuma zīmi Nr.402"Braukt pa labi", atcelšanu 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās S.Briede, V.Kalandārovs, M.Jenerte, E.Kurpnieks, I.Putniņš, V.Ledauniece, I.Suija-Markova, 

J.Žagars, A.Lapšāns, G.Grosbergs, A.Melbārdis, H.Vents, E.Stapulone 

Komitejas locekli uzklausa SIA “Felicha” pārstāvi S.Briedi un IU “Konkurents” pārstāvi V.Ledaunieci 

par satiksmes organizāciju Rīgas ielā, Cēsīs. Īpašumu apsaimniekošanas pārvalde un teritorijas 
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plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja sniedz informāciju par satiksmes intensitāti 

Rīgas ielā 2023. – 2024.gadā, atbilstību plānošanas dokumentiem un satiksmes drošības 

risinājumiem. 

Deputāts J.Žagars uzskata, ka Rīgas ielā jābūt maksas stāvvietām. 

Deputāts H.Vents iesaka ieviest caurlaižu sistēmu vai noteikt maksu par iebraukšanu Cēsu 

vecpilsētā, uzskata, ka zīme ir atceļama. 

Deputāte E.Frīdvalde-Andersone atbalsta uzstādītās ceļa zīmes atcelšanu. 

Deputāts J.Ķipurs uzskata, ka Cēsu vecpilsēta būtu pilnībā jāatstāj gājējiem, neslēdzot to 

vecpilsētas iedzīvotājiem un uzņēmējiem, tranzītam ir jāiet apkārt pilsētas centram. 

Domes priekšsēdētāja vietniece I.Suija-Markova uzsver, ka satiksme netiek slēgta Rīgas ielā un tā 

ir pieejama gan Rīgas ielas uzņēmējiem, gan iedzīvotājiem. 

Pamatojoties uz SIA “Felicha” iesniegumu, kurā tiek lūgts atcelt Cēsu novada pašvaldības Satiksmes 

drošības komisijas 2024.gada 11.aprīļa sēdē pieņemtā lēmuma Nr.3 (prot. Nr.4) “Par labā 

pagrieziena aizlieguma atcelšanu Rīgas ielā krustojumā ar Gaujas ielu, Cēsīs” otro punktu, ar kuru 

nolemts uzstādīt Piebalgas ielas krustojumā ar Vaļņu ielu rīkojuma zīmi Nr.402 “Braukt pa labi”, kā 

arī uzdot Īpašuma apsaimniekošanas pārvaldei noņemt Piebalgas un Vaļņu ielas krustojumā 

uzstādīto ceļa zīmi Nr.402 un šajā krustojumā atjaunot satiksmi iepriekšējā kārtībā, ir sagatavots 

lēmuma projekts “Par Satiksmes drošības komisijas lēmuma apstrīdēšanu”. 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese 

Suija-Markova, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) , 3 - pret (Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, Jānis 

Kārkliņš),  atturas nav, lēmums “Par Satiksmes drošības komisijas lēmuma apstrīdēšanu” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 20.06.2024. Domes sēdē 

 

Sēdes vadītājs I.Putniņš izsludina sēdes pārtraukumu 15 minūtes 
 

2. 
Par grozījumiem lokālplānojuma izstrādes  

darba uzdevumā jaunveidojamo ielu sarkano līniju noteikšanai Drabešu pagasta Ieriķu ciemā 

Ziņo Anita Vaska, Teritorijas plānotāja 

 

Izsakās M.Jenerte, J.Kārkliņš, H.Vents, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par grozījumiem lokālplānojuma izstrādes darba uzdevumā jaunveidojamo ielu 

sarkano līniju noteikšanai Drabešu pagasta Ieriķu ciemā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

20.06.2024. Domes sēdē 

Līdz domes sēdei lēmuma projektā norādīt ar kurām pašvaldības iestādēm lēmuma projekts ir 

saskaņots 
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3. 
Par Cēsu novada domes noteikumu “Par kārtību,  

kādā tiek veikta rakšanas darbu atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības  

īpašumā vai valdījumā esošo ceļu un ielu zemes nodalījuma joslā” apstiprināšanu  

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

Izsakās H.Vents, I.Putniņš, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada domes noteikumu “Par kārtību, kādā tiek veikta rakšanas darbu 

atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošo ceļu un ielu zemes 

nodalījuma joslā” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.06.2024. Finanšu 

komitejas sēdē 

4. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada  

11. augusta lēmumā “Par vidi degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību  

apdraudošu būvju apzināšanas komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste 

 

Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi 

degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas komisijas izveidošanu 

un nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 20.06.2024. Domes sēdē 
 

5. 

Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

Ziņo Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 

 

Izsakās J.Ķipurs, H.Vents, I.Putniņš 

Komitejas locekļi lūdz L.S.Berovskai līdz Finanšu komitejas sēdei sagatavot informāciju par 

nekustamiem īpašumiem, kas robežojas ar zemes vienību “Ciņi”, vai ir ierakstīti zemesgrāmatā.  

Lēmumam “Par platības precizēšanu zemes vienībai “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā” 

balsošana atcelta. 
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6. 

Par pašvaldības apbūves tiesībām  

uz zemes gabala daļu nekustamajā īpašumā Lapsu ielā 19, Cēsis,  Cēsu novads 

Ziņo Lāsma Ozola, Vides un klimata neitralitātes nodaļas bezatkritumu kopienas vadītāja 

 

Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par pašvaldības apbūves tiesībām uz zemes gabala daļu nekustamajā īpašumā Lapsu 

ielā 19, Cēsis,  Cēsu novads” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.06.2024. Finanšu komitejas 

sēdē 

7. 
Ruckas muižas kompleksa 2023.gada atskaite 

Ziņo Inga Antāne, biedrības “Live Latvija” pārstāve 

 

Izsakās G.Grosbergs, I.Putniņš, J.Ķipurs 

Komitejas locekļi uzklausa biedrības “Live Latvija” pārstāves I.Antānes atskaiti par paveikto Ruckas 

muižas kompleksā 2023.gadā un pieņem to zināšanai. 
 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas 

priekšsēdētājs 

Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

 

Raunas iela 4, Cēsis 30.05.2024 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


